
RM 0052-5-12/07
PROTOKÓŁ Nr 12/07

z XII Sesji Rady Miejskiej
V kadencji

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 04 lutego 2008 roku.

Ad. 1 - 5

– otwarcia  XII sesji  Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  dokonał  Przewodniczący Rady 

Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski, powitał wszystkich zgromadzonych; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;

– na sekretarza XII sesji powołany została radny, Pan Grzegorz Woźniak;

     Pani  Piotr  Siutkowski  odczytał  porządek  obrad  XII  sesji  został  on  przyjęty  porządek 

jednogłośnie (12 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem). 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty, za jego przyjęciem opowiedziało się 12 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Ad. 6 a

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iż poprosił o zwołanie sesji nadzwyczajnej z uwagi na 

fakt, że mija termin rozwiązania pewnej sprawy dotyczącej ubiegłego roku. Wyjaśnił, iż z 

niezamierzonych przyczyn odbiór budynku będącego obecną siedzibą Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Nowej Wsi nastąpił 10 dni później niż powinien. W Starostwie Powiatowym 

stwierdzono, iż za tych 10 dni, podczas których placówka nie działała, nie świadczyła usług gmina 

Piotrków Kujawski musi oddać pieniądze do PFRON-u, jest to kwota około 21 tys. zł, kwotę tę 

pobrano z rezerwy na oddanie niniejszego długu. 

Ponadto powiedział, iż 80 tys. zł, które dotychczas były w rezerwie proponuje przenieść na 

dotacje.

- Pan Piotr Siutkowski dodał, iż w kwestii dotowania klubów sportowych będziemy mieli 

niebawem interpretację Ministerstwa Finansów.

- Pan Marian Stramowski zapytał czy podzielono już środki na dotacje dla klubów sportowych?

- Pani Jolanta Zalesińska odpowiedziała, iż taki podział jeszcze nie nastąpił.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, iż wydzielono 80 tys. zł, ale wcale nie znaczy to, iż będą one 

wydatkowane na kluby sportowe. Być może na naszym terenie odbędą się jakieś konkursy 

sportowe, które będziemy mogli dofinansować z tej puli.

- Pan Wiesław Lisiecki zapytał czy na organizację „sołtysiady” też można z tej puli korzystać?

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, iż w trakcie „sołtysiady” mogą być ogłoszone konkursy, na 
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które będzie można przeznaczyć jakąś część pieniędzy z tych wspomnianych 80 tys. zł.

- Pan Jan Braer zapytał czy nie można przesunąć w budżecie pieniędzy z odśnieżania dróg na 

zakup większej ilości kamienia?

- Pan Marian Stramowski powiedział, iż nie ma w budżecie wyszczególnionej kwoty tylko na 

odśnieżanie, prace te ogólnie noszą nazwę: bieżące utrzymanie dróg gminnych, więc to, że nie 

padał śnieg nie oznacza, że pieniądze nie są wykorzystane. Były one wykorzystywane między 

innymi na równanie dróg.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XII/62/08 zmieniająca uchwalę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2008.

  Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XII/62/08 głosowało 

  12   radnych,  głosów przeciwnych i  wstrzymujących się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta  

  jednogłośnie.

Ad. 6 b

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XI/57/07 w sprawie poboru podatków w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XI/57/07 głosowało 13  

radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 7

- Pan Tomasz Paradziński zgłosił interpelację o zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych o pilny 

remont drogi w Szewcach i Higieniewie.

-  Pan  Jan  Braer  zgłosił  interpelację  o  interwencję  pracownika  zajmującego  się  stanem  dróg 

gminnych w  sprawie  zaorywania  dróg  gminnych przez  rolników.  Poprosił  aby w  konkretnych 

przypadkach stwierdzono czy droga w danym miejscu jest zaorana czy też nie.

- Pan Marian Stramowski zgłosił interpelacje w sprawie wcześniejszego, niż do tej pory miało to 

miejsce ogłaszania przetargów na dostawę kamienia wapiennego na remonty dróg gminnych.

- Pan Tomasz Paradziński zgłosił interpelację w sprawie dostawienia tablicy informacyjnej z nazwą 

miejscowości TOMISŁAWICE – od strony Sadlna.

- Pan Grzegorz Woźniak zgłosił interpelację w sprawie dostawienia tablic informacyjnych 

z nazwami miejscowości: SOKOŁY i LISIANKI, gdyż do ludzi zamieszkujących te tereny nawet 

pogotowie trafia z trudem.

Ad. 8

-  Pani  Arleta  Petek zapytała  czy jest  już  wykonana dokumentacja  na remonty ulic:  Ogrodowa, 

Łąkowa. Cicha i część Kaliskiej?
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-  Pan  Mirosław  Skonieczny   odpowiedział,  iż  w  tym  roku  będzie  ogłoszony  przetarg  na 

przygotowanie  w/w  dokumentacji  na  remonty  dróg.  Dodał,  iż  zbieranie  dokumentacji  trwa 

przynajmniej 7 miesięcy. Powiedział także, że pieniądze z podatków spływają w trzech ratach w 

ciągu roku więc inwestycje także należy rozłożyą w czasie.

Ad. 9

– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XII sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 12.20

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XII Sesji RM:
                                                                                            Grzegorz Woźniak
                                                                                       ..........................................
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